
Plánují lepsí komfort 
pro Hrádecké
HRÁDEK Strategicky plán lezí v soucasné dobé na srdci i na stolech clenúm vedení obce. 
Jde o plán vyvoje Hrádku v dalsích deseti letech, o vytvorení takového prostredí pro jeho 
obyvatele i návstévníky, v némz se budou cítit dobre a povedou kvalitní zivot.

Vizualizace nové hrádecké télocvicny.

DANA HOLUBCOVÁ

„Samozrejmé chceme, aby se na 
strategickém plánu obce podíleli 
také obcané. Svÿm zpüsobem to 
udëlali prostfednictvím dotazní- 
kû, které byly dûlezitou zpëtnou 
vazbou. Obdrzeli jsme jich úcty- 
hodnÿch 526,“ uvedl starosta Ro
bert Borski. Na setkání, které se 
uskuteéní 18. brezna, budou mit 
tim pádem Hrádeéané moánost 
seznámit se s dlouhodobymi plá- 
ny obce a aktivnë je ovlivnit uz 
v samotném zárodku.

„Hlavním tématem besedy 
bude nová télocvicna, jejíz kon- 
cept lidem predstavíme,“ podotkl 
Borski a doplnil: „Pokud se nám 
podarí stavbu realizovat, pravdé- 
podobnë bude svÿm rozsahem

nejvétsí budovou, kterou obec po 
listopadu 1989 postavila. Predpo- 
kládáme, ze se stane nejen sporto- 
viátém, ale také alternativním kul- 
turním a spolecenskym centrem."

Témi, kterí vyrazné ovlivñují 
áivot lidí v kaádé obci, jsou nejen 
komunální politici, ale také pod- 
nikatelé. Právé nedávno pozvalo 
vedení obce na setkání na úradu 
zhruba dvé desítky takovych pod- 
nikatelü, kterí svymi sluZbami 
nejvíce ovlivñují áivot Hrádecanú.

„Chtéli jsme jim dát najevo, 
ze si jejich práce vááíme, áe je 
bereme jako partnery, kterí spo- 
luvytvárejí zázemí pro Hrádec
ké a zvysují komfort nás vsech," 
vysvétlil Borski. Setkání to bylo 
podle slov starosty príjemné a in- 
spirativní, a tak premyálí o tom, 
ze se z néj stane kazdoroéní pra-

vidlo. Podnikatelüm byl nabídnut 
vstup na webové stránky obce, 
aby mohli jejich prostfednictvím 
prezentovat své nápady i sluzby.

„Byla jsem ze setkání nadsena. 
Méla jsem z ného velmi dobry po- 
cit. Je vidét, ze soucasny starosta 
je chlap jak se patrí a blaho obce 
a nás váech mu lezí na srdci,“ po- 
dotkla majitelka hrádecké kvétin- 
ky Zdeñka Labajová.

Právé ona se spolu se starostou 
stará o to, aby jejich Hrádek mél co 
nejhezéí vzhled. Zatímco Robert 
Borski peélivé dbá na úklid váech 
verejnych prostranství, pañí 
Labajová je osazuje kvétinami. 
A nejen to. „Vétáinou také pomá- 
hám pri pfípravé a dekoraci vy- 
stav vyrobkü zdejáích zen, které 
jsou velmi sikovné na ruéní prá
ce,“ doplnila kvétinárka.


